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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Fazekas Sándor földművelésügyi miniszternek

„Valójában mekkora árbevételt könyveinek el az állami erd őgazdaságok?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lázár János, Miniszterelnökséget vezet ő miniszter egy hódmezővásárhelyi lakossági fórumon az
állami erdőgazdaságokra utalva úgy fogalmazott, hogy „már régóta bűzlik nekem, de nem engedték,
hogy hozzányúljak” . Szerinte az különös, hogy a gazdaságok évente 100 milliárdos árbevétel t
könyveinek el, de az állami kasszába csupán egymilliárd folyik be ebb ől . Úgy vélte, hogy az állami
erdőket művelő gazdaságok valamit nagyon rosszul csinálnak, ha csak ennyi nyereséget tudna k
felmutatni . Eddig csak azért nem nyúlt bele az ágazatba, mert számos érdek csapott össze, így ne m
volt módja változtatni ezen.

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egye s
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy valójában mekkora árbevételt könyveinek el az állami erd őgazdaságok?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . február „ Zl "

terházy Attila
zággyűlési képviselő
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